
Ordförande har ordet 
 
Undercentralsbyte, altanrenovering, hängrännor, 
höstens fixardag och solfångarutredningsgrupp  
 

Sommar och mycket värme, skönt för de flesta lite väl 
varmt för andra! Det är skönt att känna att ledigheten 
närmar sig och att sommardagarna kan komma att bestå 
av sol, bad, båt och böcker. 
 

I styrelsen har vi nu haft vårt sista styrelsemöte innan 
semestrarna. På mötet beslutade vi att anta offerten från 
Vaxholms Värmeservice angående utbyte av reglering för 
värme och vatten, den så kallade undercentralen. Utbytet 
är nödvändigt att göra då nuvarande utrustning faller för 
åldersstrecket och gammal teknik. Classe på Värmeservice 
har tillsammans med Siemens en ny lösning som de byter 
till hos ett 20-tal verksamheter i Vaxholm. Arbetet kommer 
att göras hos oss under augusti.  
 

Vi beslutade också att skjuta köpet av ytterligare en 
tvättmaskin till efter att arbetet med altanrenoveringarna 
är genomfört. Detta då vi inte vet omfattningen av 
altanarbetet då det inte står helt klart förrän genomgång 
av de mest utsatta altarna är gjord. Vi prioriterar alltså de 
nödvändiga renoveringarna av ett antal altaner. 
 

Vi kommer att se över eventuella lövansamlingar i 
hängrännor och stuprör då det svämmar över av vatten på 
några ställen vid nederbörd. Vi kommer att anlita 
utomstående leverantör för detta arbete. 



 
Höstens fixardag kommer att vara den 6 oktober kl 10. Vad 
vi behöver fixa med den dagen återkommer vi med. 
Kanske har du några förslag? De eventuella löv och barr 
som faller efter detta datum kommer vi att anlita TIA för 
att blåsa upp åt oss. 
 

I enlighet med beslut på årets stämma har vi tillsatt en 
grupp för att bevaka och analyser om och hur vi kan ha 
användning för solfångare i vårt område. I gruppen ingår 
till att börja med Jonas Fredriksson från styrelsen samt 
Björn Enström. Hör av dig om du är intresserad av att vara 
med. 
 

Önskar en skön sommar till er alla! 😊☀ 

Ulrika 


